

港鐵「全月通加強版」乘客可毋須額外付費選乘指定九巴早晨巴士路線及班次

港鐵公司與九龍巴士(一九三三)有限公司(「九巴」)合作，逢星期一至五(星期六、星期日及公眾假期除外)早上繁忙時間，使用適用於東鐵綫及西鐵綫的「全月通加強版」乘客，可選擇乘坐與東鐵綫及西鐵綫平衡行走的六條指定九巴早晨巴士路線，以「全月通加強版」拍卡乘車，而毋須額外繳付該程巴士車資。

合作試行計劃旨在鼓勵港鐵乘客於平日早上繁忙時間乘搭巴士，為他們提供多一個選擇，以分流早上繁忙時段的交通需求。

使用以下「全月通加強版」的乘客，可於 2015 年 6 月 1 日至 2016 年 5 月 31 日期間，逢星期一至五(星期六、星期日及公眾假期除外)，選擇乘搭以下指定九巴路線及班次(詳情請參閱附件)時，以「全月通加強版」拍卡，毋須額外繳付該程巴士車資：

全月通加強版	適用的九巴巴士路線
屯門 - 南昌全月通加強版	252B
屯門 - 紅磡全月通加強版	260B
	261B
	267S
上水 - 尖東全月通加強版	270P
	271P

全月通加強版	指定九巴路線	起點/目的地	只適用於星期一至五開出的巴士線班次* (星期六、星期日及公眾假期除外)
屯門 - 南昌 全月通加強版 或 屯門 - 紅磡 全月通加強版	252B	屯門(恒順園) > 尖沙咀	上午 7:20 上午 7:35 上午 7:50
	260B	屯門市中心 > 尖沙咀	上午 7:20 上午 7:32 上午 7:44 上午 7:55
	261B	屯門(三聖) > 九龍站	上午 7:35
	267S	屯門(兆康苑) > 尖沙咀	上午 7:45
上水 - 尖東 全月通加強版	270P	上水站 > 九龍站	上午 7:15 上午 7:30
	271P	大埔(九龍坑) > 尖沙咀(廣東道)	上午 7:15 上午 7:45

* 優惠需符合計劃指定路線所編訂班次的載客量上限為標準。

No extra fares on selected KMB morning bus routes for MTR Monthly Pass Extra holders

MTR Corporation and The Kowloon Motor Bus Co. (1933) Ltd. (“KMB”) are jointly presenting a trial scheme under which holders of designated MTR Monthly Pass Extras will not need to pay extra fares when travelling on the specified trips of the six selected KMB morning bus routes running parallel to the MTR East Rail Line and West Rail Line during the weekday morning peak period.

The trial scheme will run on Monday to Friday (Saturday, Sunday and public holidays excluded), to encourage rail passengers to use KMB bus services during the weekday morning peak period as a way of spreading the high travel demand at that time.

The trial scheme is applicable to the following Monthly Pass Extras on the designated departures of the KMB morning bus routes specified below on Monday to Friday (Saturday, Sunday and public holidays excluded) from 1 June 2015 to 31 May 2016 (please see details at Annex):

Monthly Pass Extra	Selected KMB routes
Tuen Mun – Nam Cheong	252B
	260B
Tuen Mun – Hung Hom	261B
	267S
Sheung Shui – East Tsim Sha Tsui	270P
	271P

MTR Monthly Pass Extra	Selected KMB Routes	Origin/Destination	Bus departures on Monday to Friday* (Saturday, Sunday and public holidays excluded)
Tuen Mun – Nam Cheong Monthly Pass Extra or Tuen Mun – Hung Hom Monthly Pass Extra	252B	Tuen Mun (Handsome Court) --> Tsim Sha Tsui	7:20 am 7:35 am 7:50 am
	260B	Tuen Mun Town Centre --> Tsim Sha Tsui	7:20 am 7:32 am 7:44 am 7:55 am
	261B	Tuen Mun (Sam Shing) --> Kowloon Station	7:35 am
	267S	Tuen Mun (Siu Hong Court) --> Tsim Sha Tsui	7:45 am
Sheung Shui – East Tsim Sha Tsui Monthly Pass Extra	270P	Sheung Shui--> Kowloon Station	7:15 am 7:30 am
	271P	Tai Po (Kau Lung Hang) --> Tsim Sha Tsui (Canton Road)	7:15 am 7:45 am

** The scheme will be provided subject to the limitation in the passenger carrying capacity of the scheduled buses to operate on the designated routes*